

《单词百科:grottos是什么意思?grottos怎么发音?grottos的解释和用法》

英语单词grottos是什么意思?grottos怎么读?grottos怎么发音?简答网为您整理了grottos的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



grottos怎么读

grottos的读音:['r t z]

grottos的意思

1、n. (吸引人的) 岩洞, 洞穴, (人挖的) 洞室(grotto的名词复数);

grottos的双语例句

1、 UNDERGROUND Under water grottos, caverns Filled with apes That eat figs.

在水帘洞里,挤满了猿争吃无花果.

2、 The grottos emphasize the statues in their entirety and reveal their inner spirit and

great strength.

石窟整体感强,着力表现了含蓄、内在的气魄和力量.

3、 There are over 21,000 grottos with some 100,000 statues in the Longmen Grottos.

有二千一百多个窟龕,10万尊造像.

4、 The Buddha statues in the Maijishan Grottos are humanized, making viewers feel familiar with them.

塑像都精巧细腻,栩栩如生.这些塑像把神人格化,令人感到亲切.

5、 He ascended into grottos paved with panels of rubies , and the roof glowing with diamond stalactites.

他梦见自己走进了岩洞,只见绿玉铺地,红玉筑墙,
洞顶闪闪发光,挂满了金刚钻凝成的钟乳石.

6、 Some of the colors in the grottos are still original and vivid.

窟内的一些颜色仍旧保持原样,栩栩如生.

7、 When were the grottos cut?

这些石窟是何时开凿的 呢 ?

8、 Today there are 53 individual grottos with 51,000 statues in the Yungang Grottos.

现存主要洞窟有53个,造像51000尊.

9、 This is where the famous Dunhuang Murals were found in the Mogao Grottos.

那里座落着历史悠久的艺术宝库--敦煌莫高窟.

10、 The Maijishan Grottos are situated in the Maiji Mountain, southeast of Tianshui County in Gansu Province.

麦积山石窟在甘肃天水县东南的麦积山上.

以上是简答网为您整理的grottos怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于grottos的用法、grottos的释义、grottos

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/grottos>

